
Har du läst senaste numret Trafik forum nr 8/2009? 
 
Jo hej du, nästan allt som står i tidningen är som tagen ur Grönköping eller hur det fungerade i 
östländerna, halloj chef redaktören Anders Karlsson nog kan du bättre? Din ledare går inte av 
för hackor den heller, vakna för bövelen vi behöver ingetdera du skriver, vi behöver bara en 
enda sak, avreglering så snart som möjligt, resten fixar kunderna och de som erbjuder sina 
tjänster. Varför menar du att du har rätten att välja en för livet väsentlig fråga som att handla 
mat bland en massa butiker utan att en myndighet styr och ställer? Var hade Sverige stått om 
vi hade haft en myndighet för Internet och datautveckling? Fundera på det, fundera också på 
varför du får skriva vad du vill utan att en myndighet har synpunkter på det? I princip hade 
det räckt med dagens Pravda, din tidning är ofta väldigt lik, men det var värre under Ulo 
Maasings tid, alltid en tröst! Läs vad du skrev när du tillträdde, försök lev upp till detta och du 
får fram en läsvärdig tidning. Reportaget om snabbtågen var bra och dessutom helt korrekt! 
Det finns hopp även för medlemstidningen för planhushållningens vänner. 
 


